
 

 
 

 

 
 

 

 
Fractie Slydregt.NU 

T.a.v. de heren M.J.H. Jongeneel en G.A.D. Stierman 

 

 
Gemeente Sliedrecht 
 

Industrieweg 11 

3361 HJ Sliedrecht 

Postbus 16 

3360 AA Sliedrecht 

 
Telefoon 14 0184 

gemeente@sliedrecht.nl 

www.sliedrecht.nl 

 
 
Datum 
30 juni 2023 
 
 
Betreft 
Beantwoording vragen 
art. 39 Slydregt.nu 
 
 
Bijlagen 
- 
 
Uw kenmerk 
 
 
 
Ons kenmerk 
D2023-06-014798 
 
Uw brief van 
 
 
 
Afdeling 
Beheer en Openbare 
Ruimte 
 
 
Telefoon direct 
 
 
 
Behandeld door 
G. Mostert 
 

 

Geachte heren, 

 

Hiermee beantwoorden wij de door u op grond van art. 39 van het Regelement van 

Orde gestelde vragen met betrekking tot hondenbelasting en de daarbij behorende 

faciliteiten.  

 

Vraag 1: Is het college op de hoogte van de ingezonden brief en de daarbij horende 
petitie van Lisa van de Wetering en Rinanda Mourik-Bongaerts? 

 
Ja. Daar zijn we van op de hoogte.  
 

Vraag 2: Heeft het college contact gehad met Lisa van de Wetering en/of Rinanda 
Mourik-Bongaerts? Zo niet, is het college voornemens dit te doen? 

 
Ja.  We hebben telefonisch contact gehad met mevrouw Van de Wetering. 
 
Vraag 3: Heeft de gemeente Sliedrecht naast de ingezonden brief en de petitie meer 

signalen van onvrede over de hondenbelasting en de daarbij horende faciliteiten 

gehad? 
 
Over hondenuitrenvelden komen regelmatig meldingen binnen, vergelijkbaar met 
andere onderdelen van de openbare ruimte. Als de medewerkers buiten in gesprek 
raken met hondenbezitters, wordt de hondenbelasting regelmatig genoemd. De 
mensen die het onderhoud van de buitenruimte doen, krijgen vanuit de bevolking 
geen signalen dat de hondenvoorzieningen zienderogen achteruit gaan, zoals in 
Sliedrecht24 wordt gemeld. Wel is hondenpoep een grote ergernis in ons dorp. 
Bijvoorbeeld: https://sliedrecht24.nl/ingezonden-brief-hondenpoep/ . Over de inzet 
van de hondenpoepzuiger, de gratis hondenpoepzakjes zijn geen signalen van 
onvrede ontvangen.  
  
Vraag 4: Hoe onderhoudt de gemeente Sliedrecht de betreffende faciliteiten? (Denk 
bijvoorbeeld aan uitrenplaatsen of poepzakjes.) 

 

1. Poepzakjes zijn tijdens openingstijden gratis verkrijgbaar bij de gemeentewerf 

en het gemeentekantoor.  

2. Zowel het veld als de omheining worden regelmatig geïnspecteerd. Op basis van de 

inspecties en meldingen van gebruikers/inwoners worden regelmatig kleine 

reparaties uitgevoerd.  

http://www.sliedrecht.nl/
https://sliedrecht24.nl/ingezonden-brief-hondenpoep/


3. De velden zijn in het reguliere gazonbeheer meegenomen. De kwaliteit gaat soms 

achteruit doordat honden er gaten in graven. Het is de bedoeling dat de 

hondenbezitters zelf die gaten weer dichtgooien. Tweemaal per jaar dicht de 

gemeente zelf de gaten in de velden. Plat gelopen situaties, zoals getoond op de 

foto bij de petitie, komen in het winterseizoen regelmatig voor, zeker op de lager 

gelegen velden. Daar kan de gemeente niet zoveel aan doen. In het voorjaar trekt 

het gras meestal weer bij. Echter, uit het gesprek met Mw. Van de Wetering bleek 

dat zij de kwaliteit van het veld Willem Dreespark ook nu, tijdens het groeiseizoen, 

niet voldoende vond. 

4. Onderhoud hondenpoepzuiger 

Bovenstaand onderhoud kost geld ten laste van de begroting 
 
Vraag 5: Is het college voornemens om wat te doen aan de betreffende faciliteiten? 

 

1. Het hondenuitrenveld Tolsteeg is recent nieuw ingericht, in het kader van een 

groter project, gericht op natuurlijke inrichting. De andere uitrenvelden zijn nog 

niet aan het einde van hun levensduur, terwijl er ook geen projecten gepland zijn. 

Er staan dus geen ingrijpende wijzigingen op stapel.  

2. Het is goed om de communicatie over hondenuitrenvelden weer eens onder de 

loupe te nemen, bijvoorbeeld de tekst op de site en de teksten op de borden.  

Vraag 6: In de ingezonden brief wordt gesteld dat de inkomsten van de hondenbelasting 

niet bestemd zijn voor het bijhouden van de faciliteiten. Kan het college verklaren waarom 
dit wel/niet zo is? 

 
Hondenbelasting is in de wet geregeld. Geregeld is dat alleen voor honden (dus niet voor 
bijvoorbeeld paarden of katten) belasting geheven kan worden. Ook is geregeld dat de 
belastinginkomsten niet ten goede hoeven te komen aan het bijhouden van de faciliteiten.  
In de praktijk worden echter de uitgaven ten behoeve van de aanleg en onderhoud van 
uitrenvelden.  
• de inkoop van poepzakjes; 

• het legen van afvalbakken; 

• de aanschaf, onderhoud; 

• bediening van de hondenpoepzuiger. 

gedekt uit deze inkomsten. 
 
 
Vraag 7: Heeft het college onderzocht of de hondenbelasting kosteneffectief is? Zo ja, wat 
zijn de resultaten van het onderzoek? 

 
Nee. Zo'n onderzoek heeft in de afgelopen jaren niet plaatsgevonden.  

Echter de uitgaven worden gedaan ten behoeve van de faciliteiten voor hondenbezitters 

en tevens om de ergernis van inwoners met betrekking tot hondenpoep te verminderen. 

Het college staat achter de systematiek, waar kosten van faciliteiten, onderhoud en 

reiniging worden betaald uit geïnde hondenbelasting. 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
De secretaris,                     De burgemeester, 

 
 

 
 

N.H. Kuiper mca mcm         mr. drs. J.M. de Vries 



 

 

 

 


